
V tesnej blízkosti hraníc Ruskej federácie sa
nachádza viac ako 50 extrémne vražedných
biolaboratórií kontrolovaných Pentagonom!
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UKRAJINA: Brífing Igora Kirillova, náčelníka jednotiek radiačnej, chemickej a biologickej
ochrany Ozbrojených síl RF priniesol šokujúce informácie o činnosti biologických
laboratórii USA na Ukrajine

Na snímke Pentagon

 

Z iniciatívy Ruskej federácie sa budúci týždeň uskutoční stretnutie zmluvných štátov Dohovoru o
zákaze biologických a toxínových zbraní k otázke neplnenia záväzkov zo strany USA a Ukrajiny podľa
tejto medzinárodnej zmluvy. Počas podujatia budú predložené listinné dôkazy o ich porušení článkov
I a IV Dohovoru.

Chcú, aby organizácie zodpovedné za implementáciu Dohovoru a svetové spoločenstvo venovali
pozornosť množstvu biologických hrozieb.

Po prvé, v súčasnosti sa v tesnej blízkosti hraníc Ruskej federácie má nachádzať viac ako
50 biolaboratórií zmodernizovaných na náklady Pentagonu a ním kontrolovaných. Celkovo
je podľa čínskeho ministerstva zahraničných vecí pod kontrolou amerického vojenského
oddelenia 336 biologických laboratórií v 30 krajinách sveta.

Ich činnosť zároveň sprevádza zhoršovanie epidemickej situácie pre obzvlášť nebezpečné a
ekonomicky významné infekcie, ako aj vznik infekčných ochorení, ktoré sú pre konkrétny región
atypické.

Od roku 2010 tak Ruská federácia na územiach hraničiacich s Ukrajinou zaznamenala nárast výskytu
brucelózy, krymsko-konžskej horúčky, západonílskej horúčky, afrického moru ošípaných, ako aj
netypické rozšírenie areálov nosičov.

Ruská federácia ako zodpovedná strana Dohovoru o zákaze biologických a toxínových zbraní (BTWC)
si plne uvedomuje celý rad hrozieb spojených s možnými následkami jeho porušovania počas práce v
ukrajinských biologických laboratóriách.

Dozvedeli sme sa informácie o biologickom výskume na Ukrajine financovanom USA. Nariadenie
Ministerstva zdravotníctva Ukrajiny z 24. februára 2022 o núdzovom zničení zbierok patogénnych
mikroorganizmov zvýšilo naše obavy z možného porušenia požiadaviek článkov I a IV BTWC v
priebehu prác na objednávku Pentagonu . Získané materiály slúžili Ruskej federácii ako podklad na
vyšetrovanie biologických aktivít Spojených štátov amerických na území Ukrajiny.

Výskum v ukrajinských biolaboratóriách prebiehal v súlade s Dohodou „O spolupráci v oblasti
predchádzania šíreniu patogénov, technológií a poznatkov využiteľných pri vývoji biologických
zbraní“ z roku 2005 medzi rezortom armády USA a Ministerstvom Zdravie Ukrajiny.
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Celkové výdavky USA na biologické programy na Ukrajine presiahli 250 miliónov dolárov.

Práce boli koordinované riaditeľstvom znižovania hrozieb obrany USA (DITRA), výskum prebiehal v
utajení s obmedzeným prístupom ukrajinských špecialistov k informáciám a priestorom.

V súčasnosti sme svedkami zmeny taktiky americkej administratívy v snahe stiahnuť z úderu zadaný
rezort, ktorého činnosť sa stala predmetom medzinárodného konania. Podľa dostupných informácií
tak funkcie objednávateľa vojenských biologických programov v stredoázijskom regióne prešli na
civilné špecializované organizácie, ktorých prácu bude mať pod kontrolou americké námorníctvo,
ktoré je najuzavretejšou štruktúrou.

Okrem toho má Pentagon v úmysle urýchlene presunúť programy, ktoré neboli ukončené
na Ukrajine, do iných krajín postsovietskeho priestoru, ako aj do štátov východnej Európy
(ako Bulharsko, Česká republika) a pobaltských krajín. .

Rozširovanie siete biolaboratórií, na základe ktorých je možné vytvárať a skladovať komponenty
biologických zbraní, vytvára hrozbu pre vojenskú bezpečnosť Ruskej federácie. Na rozdiel od
jadrových zbraní, ktoré USA umiestňujú na územie partnerských krajín NATO, takáto politika
Aliancie v biologickej sfére im umožňuje nekontrolovateľne sa približovať k našim hraniciam. Toto je
prvá vec, na ktorú by sme sa chceli zamerať.

Po druhé, smerovanie práce Pentagonu nezodpovedá naliehavým problémom zdravotníctva na
Ukrajine, z ktorých hlavnými sú spoločensky významné choroby: osýpky, rubeola, tuberkulóza, AIDS.

Americkí zákazníci sa zároveň zaujímajú o úplne inú nomenklatúru, a to: cholera, tularémia, mor,
krymsko-konžská horúčka, hantavírusy. Tieto patogény boli študované v rámci takzvaných
ukrajinských projektov “U-Pi” a “Tep”. Záujem amerických vojenských biológov je spôsobený
skutočnosťou, že tieto patogény majú prirodzené ohniská ako na Ukrajine, tak aj v Rusku a ich
použitie môže byť maskované ako prirodzené prepuknutie chorôb.



Ilustračné foto

Činnosť biologických laboratórií a program takzvanej „reformy“ ukrajinského zdravotníctva
realizovaný Spojenými štátmi viedli k nekontrolovateľnému nárastu výskytu obzvlášť
nebezpečných a ekonomicky významných infekcií. Na území Ukrajiny je zaznamenaný
nárast počtu prípadov rubeoly, záškrtu a tuberkulózy. Výskyt osýpok sa zvýšil viac ako 100-
krát. Situácia s africkým morom ošípaných sa výrazne zhoršila, celkové straty
poľnohospodárskeho priemyslu v štátoch východnej Európy z tohto ochorenia presiahli 2,4
miliardy eur.

V rámci boja proti infekčným chorobám na Ukrajine vyhláseného americkým vojenským oddelením a
zabezpečenia sanitárnej a epidemickej pohody sa neposkytuje žiadna humanitárna pomoc,
neprijímajú sa žiadne opatrenia na očkovanie obyvateľstva a liečbu chorých.

Okrem toho očkovanie proti osýpkam a ružienke sa v porovnaní s rokom 2008 znížilo o 70 %. To
vyvoláva otázku skutočného účelu prebiehajúceho výskumu.

Po tretie. Opakovane sme zdôraznili, že jednou z prioritných úloh ukrajinských laboratórií je zber a
odoslanie kmeňov patogénov nebezpečných infekčných chorôb do Spojených štátov amerických –
cholera, antrax, tularémia. Pohyb patogénov zároveň nebol kontrolovaný v rámci WHO, BTWC ani
iných medzinárodných inštitúcií.

V súlade so zákonom o overovaní odberu kmeňov mikroorganizmov vo Vedecko-výskumnom
protimorovom ústave. Mečnikova v Odese bolo uskladnených 654 nádob s pôvodcom
antraxu, 422 nádob s pôvodcom cholery. Dokument poznamenáva, že nie je potrebné
uchovávať veľké množstvo skúmaviek s rovnakými kmeňmi. Názvoslovie a nahromadený
počet nebezpečných patogénov zároveň spochybňuje preventívny, ochranný alebo iný
mierový charakter vykonávaných činností.
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V súlade s výpoveďou jedného zo zamestnancov bola zbierka Odeského inštitútu vo februári 2022
prevezená do Spojených štátov. Ak vezmeme do úvahy skutočnosť, že na americkom programe sa
zúčastnilo 46 laboratórií, celkový počet vyvezených kmeňov môže byť viac ako desaťtisíc.

Dostupné dokumenty potvrdzujú početné prípady prevozu vzoriek tkanív a ľudského krvného séra do
zahraničia z Ukrajiny, ako aj nebezpečných patogénov a ich prenášačov. Spojeným štátom a ich
spojencom sa podarilo vyviezť z Ukrajiny najmenej 16 000 biotestov, čo vytvára riziká prenosu
citlivých genetických informácií do zahraničia, ako aj ohrozenie biologickej bezpečnosti nielen pre
Ukrajinu, ale aj pre všetky regióny, kam boli vzorky prevezené.

Po štvrté, v súlade s dostupnými dokumentmi boli v rámci projektu U-P-8 odobraté krvné vzorky od
štyroch tisícok vojenského personálu vo Ľvove, Charkove, Odese a Kyjeve na protilátky proti
hantavírusom, od štyroch stoviek na prítomnosť protilátok. na vírus krymsko-konžskej horúčky .
Takýto rozsiahly skríning imunity by sa mohol uskutočniť s cieľom posúdiť vnímavosť populácie
regiónu na určité biologické látky.

Pozoruhodné je rozhodnutie, ktoré v rámci tohto projektu podpísal 12. júna 2019 vedúci etickej
komisie Centra verejného zdravotníctva Ukrajiny. Dokument svedčí o vykonávaní výskumu s
neznámym rizikom pre život a zdravie účastníkov, ako aj o utajení identity subjektov. Výskumný
program tohto projektu predpokladá len štandardný postup odberu krvi. Treba sa zamyslieť nad tým,
o akých následkoch na život sa v testoch hovorí, ak dokument predpisuje, citát „… menšie incidenty s
dobrovoľníkmi je potrebné hlásiť Bioetickému výboru USA 72 hodín po incidente a vážne, vč. smrť
testovaných osôb do 24 hodín … “?

Nevylučujeme, že oficiálny výskumný program je len „viditeľnou časťou ľadovca“, pričom v
praxi boli dobrovoľníci infikovaní vírusom krymsko-konžskej horúčky, hantavírusmi a
pôvodcom leptospirózy.

Fakty testovania na vojenskom personále a sociálne nechránených kategóriách ukrajinských občanov
potvrdzujú výpovede očitých svedkov, ktorí boli vypočutí v rámci parlamentného vyšetrovania v
Ruskej federácii.

Po piate. Existujú informácie o vývoji a patentovaní technických prostriedkov na dodávku a použitie
biologických zbraní založených na UAV v Spojených štátoch. Úrad pre patenty a ochranné známky
USA teda vydal dokument č. 8 967 029 pre bezpilotné lietadlá na šírenie infikovaného hmyzu vo
vzduchu. Popis patentu uvádza, že s týmto zariadením môžu byť nepriateľské jednotky zničené alebo
znefunkčnené bez rizika pre americký vojenský personál.

Ako viete, podľa zákonov USA nemôže byť patent USA udelený bez skutočného zariadenia. Možno
teda usúdiť, že nádoba ako prostriedok na dodávanie biologických činidiel bola vyvinutá a vyrobená.

Vzhľadom na vývoj technických prostriedkov na dodávku a použitie biologických zbraní v Spojených
štátoch amerických je záujem Ukrajiny o dodávky bezpilotných lietadiel mimoriadne znepokojený.

Máme k dispozícii potvrdenie žiadosti Ukrajiny tureckému výrobcovi bezpilotných lietadiel
Bayraktar z 15. decembra 2021 o možnosti vybavenia tohto UAV systémami a
mechanizmami na rozprašovanie aerosólov s objemom nad 20 litrov.



Na snímke Bayraktar TB2

S letovým dosahom UAV až 300 km a vybavením kontajnerov biologickými prípravkami vzniká
skutočná hrozba rozsiahleho použitia biologických zbraní na území Ruskej federácie.

V tejto súvislosti vyvstáva otázka: za akým účelom Spojené štáty vyvinuli a patentovali technické
prostriedky na dodávku biologických zbraní a aký je dôvod záujmu Ukrajiny o získanie takýchto
technických prostriedkov?

A mimoriadne znepokojujúce, spolu s dohľadom Pentagonu nad biologickým výskumom, je
skutočnosť, že od roku 2001 Spojené štáty blokujú akúkoľvek medzinárodnú iniciatívu na overenie
BTWC. To vylučuje možnosť testovania činností laboratórií v Spojených štátoch aj mimo národnej
jurisdikcie.

Od roku 2016, od momentu, keď sa začali ukrajinské U-P projekty, o nich USA a Ukrajina zámerne
mlčali vo svojich výročných správach o implementácii Dohovoru v rámci opatrení na budovanie
dôvery, a to aj napriek ich zjavnému vojensko-biologickému zameraniu. Dokumenty neodrážajú
financovanie ukrajinských laboratórií americkou armádou. Takéto utajovanie, ako aj klasifikácia
citlivých informácií je ďalším dôvodom na zamyslenie sa nad skutočnými cieľmi Pentagonu.

Ruská federácia sa neustále snaží vytvoriť právne záväzný overovací mechanizmus pre BTWC.

Opatrenia navrhnuté niekoľkými krajinami na posilnenie dohovoru, najmä francúzska iniciatíva o
dobrovoľných návštevách biologických laboratórií, sú síce atraktívne, ale nezabezpečujú komplexnú
kontrolu nad ich činnosťou.
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Absencia jasných overovacích postupov, ako aj kontrolných zoznamov mikroorganizmov a
toxínov umožňuje západným krajinám na čele so Spojenými štátmi subjektívne vykladať
ustanovenia BTWC. Rád by som vám pripomenul neznalosť takzvaného „princípu desiatich“
zo strany kolektívneho Západu. V súlade s touto zásadou sa musí rozhodnúť s
prihliadnutím na alternatívne hľadisko, aj keď ho vyjadruje len jeden štát.

Dobrým príkladom je stránka OPCW (Organization for the Prohibition of Chemical Weapons), kde
rozhodnutie udeliť organizácii atribútové právomoci padlo na návrh Spojených štátov amerických, na
rozdiel od názoru väčšiny krajín. Takýto mechanizmus umožňuje „vyrobiť“ potrebné dôkazy a určiť
páchateľov podľa vlastného uváženia, čo už bolo opakovane zavedené v rámci vyšetrovania
chemických incidentov v Sýrii.

Domnievame sa, že je potrebné prehodnotiť prístupy k rozhodovaniu pri vyšetrovaní chemických a
biologických incidentov v Bezpečnostnej rade OSN.

Po nesplnených prísľuboch kolektívneho Západu o nešírení NATO na Východ nemáme právo brať „za
slovo“ ubezpečenia USA o mierovom charaktere biologického výskumu vykonávaného Pentagonom.

Ruská federácia sa na rôznych medzinárodných miestach opakovane obrátila na Spojené štáty a
Ukrajinu so žiadosťou o objasnenie nasledujúcich otázok:

prečo boli práce vykonávané špeciálne na príkaz Pentagonu a ich predmet nezodpovedal naliehavým
problémom zdrav
otníctva na Ukrajine;

čo skrývali Američania, keď vykonávali prácu v podmienkach utajenia a obmedzeného
prístupu ukrajinských špecialistov k informáciám a priestorom;
prečo došlo k vývozu kmeňov patogénnych mikroorganizmov z územia Ukrajiny –
potenciálnych agentov biologických zbraní a biomateriálov ukrajinských občanov bez jasne
deklarovaného účelu;

prečo boli fakty o spolupráci vo vojensko-biologickej oblasti utajované v medzinárodných správach v
rámci BTWC, zatiaľ čo Spojené štáty od roku 2001 blokujú vývoj svojho overovacieho mechanizmu;

prečo sú americkí predstavitelia vrátane námestníčky ministra zahraničných vecí Victorie
Nulandovej tak znepokojení možnosťou presunu výsledkov aktivít ministerstva obrany USA na
Ukrajine a materiálov v biologických laboratóriách pod kontrolu ruských špecialistov?

Vyjadrili sme len časť problémov, ktoré nás mimoriadne znepokojujú.

Zároveň by sme radi odpovedali na otázku, prečo bol výskum realizovaný mimo územia štátu.

V memorande, ktoré pripravilo ministerstvo zahraničných vecí USA s cieľom riešiť obavy Ruska
vyjadrené od 12. októbra 2018 v súvislosti s dodržiavaním BTWC Spojenými štátmi, Washington
zdôrazňuje prísne vykonávanie ustanovení uvedeného dohovoru a opäť ponúka „ich slovo“.

Okrem toho sa memorandum odvoláva na „ušľachtilú tradíciu účasti vojenských vedcov Spojených
štátov na výskume verejného zdravia, ktorý trvá už viac ako 100 rokov“.

Príklady takejto „účasti“ sú nám dobre známe – ide o Vietnam a Kubu.

Samostatne by som sa chcel venovať ešte jednému dokumentu, ktorý máme k dispozícii a ktorý sa
týka testovania vakcíny proti tularémii v roku 2004 vyvinutej Výskumným ústavom infekčných



chorôb Waltera Reeda americkej armády v roku 2004 na armáde Spojených štátov. Počas procesu,
ktorého sa zúčastnilo 1064 ľudí, bolo zaznamenaných 468 prípadov komplikácií.

To do značnej miery vysvetľuje presun takýchto vysokorizikových štúdií mimo územia štátu. Dokazuje
to dohoda podpísaná 29. augusta 2005, rok po týchto štúdiách, medzi Ministerstvom zdravotníctva
Ukrajiny a Ministerstvom obrany USA.

V súčasnosti sme svedkami objavenia sa publikácií v zahraničnej tlači s nervóznou reakciou
Washingtonu na mimoriadne citlivé dokumenty zverejnené ministerstvom obrany. Novinári
poznamenávajú, že americké spravodajské služby prijímajú bezprecedentné opatrenia, aby ruská
strana nemala potenciálnych svedkov blízko realizácie uzavretých vojenských biologických projektov
Pentagonu na Ukrajine.

Takéto obavy z Bieleho domu nám opäť potvrdzujú hrozivú povahu vojenského biologického
programu USA, maskovaného za mierové účely, tak pre Rusko, ako aj pre celé svetové spoločenstvo.

 

ZDROJ

Překlad: HSP
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